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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2020. április 8-án 14:00 órakor megtartott üléséről, mely a Microsoft 

Teams – online értekezlet - program segítségével került lebonyolításra. 

 

Az Elnökség tagjai közül részt vettek: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Haddad 

Richárd, Markovics Zsolt, Dr. Székely Csaba és Dr. Vokony István. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül részt vettek: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Nagy János, Kovács 

László, Táczi István, Rejtő János, Orlay Imre, Tóth József, Rubint Dezső tanácskozási joggal 

rendelkező tagok, valamint Beckert Péter, Kovács András és Tilesch Péter állandó meghívott. 

Kimentette magát: Dési Albert.  

 

A kialakult járványügyi helyzetre való tekintettel az Egyesület Elnöksége úgy döntött, hogy az 

esedékes elnökségi ülést az online kommunikáció segítségével videókonferencián bonyolítja le. 

Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd felkérte Veisz Imre Főtitkárt, hogy vezesse le az 

ülést. 

Első napirendi pont keretében a 96. Küldöttgyűlés elektronikus szavazással történő 

megtartásáról szavaztak az elnökség tagjai, mivel a pandémia következtében a MEE az 

Alapszabályban rögzített módon történő, a Küldöttgyűlés által jóváhagyott beszámolót nem tud 

benyújtani. Várható a beadási határidő meghosszabbítása, de az ülés időpontjában nem jelent 

meg ilyen jogszabály. Ennek fényében, több vélemény meghallgatása után az elnökség 7/2020 

számú határozatával egyhangúlag elfogadta az eljárásrendet, miszerint a küldöttgyűlés 

összehívása nélkül, az eredeti határidőig – 2020. május 31. – benyújtja az Elnökség által 

elfogadott beszámolót és a közhasznúságú mellékletet. Amint a korlátozás hatályát veszti, az 

Elnökség összehívja a Küldöttgyűlést és az akkor érvényes előírásoknak megfelelően benyújtja 

majd az illetékes hatóságnak a Küldöttgyűlés által jóváhagyott beszámolót és közhasznúsági 

mellékletet. 

Második napirendi pont keretében Kiss Zsuzsanna tájékoztatta az elnökségi tagokat az 

Egyesület beszámolójának tartalmáról, amit a GB és FB is elfogadásra javasolt. Ezzel 

kapcsolatban egy pont került megvitatásra: a könyvvizsgáló kérte, hogy a MEE tulajdonában lévő 

Madách Imre úti irodát értékeltesse fel az Egyesület és azt aktuális értéken szerepeltesse a 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 2 

könyvekben a 2020-as évben. Erről a későbbiek folyamán hoz döntést az elnökség. Kiss 

Zsuzsanna felhívta a figyelmet, hogy - szintén a kialakult pandémiát figyelembe véve – szükséges 

van az Egyesület 2020. évi költségvetésének újra tervezésére különféle forgatókönyveket 

figyelembe véve, amivel az elnökség egyetértett. 

Az elnökség 8/2020 számú határozatával egyhangúlag, változtatás nélkül elfogadta a 

Gazdasági Bizottság 2019. évi beszámolóját, amely magában foglalja a  MEE 2019. évi 

egyszerűsített éves beszámolójának és közhasznúsági mellékletének valamint a könyvvizsgálói 

jelentésnek az elfogadását. 

Harmadik napirendi pont a MEE 2019. évi tevékenységének értékelése Gelencsér Lajos elnök 

által. Az elnök az online ülés időkeretét is figyelembe véve röviden beszélt a 2019-ben elindított 

iskolalátogatás projektről, a rádióriportokról, a szövetségesek keresésének folyamatáról, valamint 

a társadalmi/gazdasági életbe való bekapcsolódásról. 

Negyedik napirendi pontban a 96. Küldöttgyűléshez benyújtandó elnökségi beszámoló 

jóváhagyásáról döntöttek. Az elnökség 9/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta az 

Egyesületi Elnökség beszámolóját. 

Ötödik napirendi pont keretében Veisz Imre főtitkár tájékoztatta az elnökség tagjait, a 67. 

Vándorgyűlés előkészületeinek helyzetéről. A szervezési feladatok jelenleg azt feltételezve 

zajlanak, hogy a 46/2020. (III.16.) Kormányrendelet már nem lesz hatályos szeptemberre és a 

Vándorgyűlés a megszokott keretek között megrendezésre kerülhet. Beszámolt továbbá arról, 

hogy a 7. Védelmi és Irányítástechnikai Fórum időpontja 2020. október 6-ra módosult, az 

Infoshow zalaegerszegi rendezvényét pedig 2020. szeptember 24-re halasztódik. 

Hatodik napirendi pontban az elnökség jóváhagyta a 2019. április 4. és 2020. április 7. között 

belépett és kizárt tagok listáját. A napirendi pont keretén belül Veisz Imre tájékoztatta a 

résztvevőket, hogy a tagdíjfizetés határidejét a járványra való tekintettel 2020. június 30-ig 

meghosszabbította az Egyesület. 10/2020 számú határozatával az elnökség egyhangúlag 

jóváhagyta a tagok listáját. 

Hetedik napirendi pontban Veisz Imre ismertette a 2020. évi MEE díjazottak listáját. Felhívta a 

figyelmet, hogy Dr. Novothny Ferencet az Elektrotechnikai Nagydíjon kívül a Szakirodalmi 

Díjbizottság Zipernowsky díjra is jelölte. Mivel két díjat nem kaphat, így a Zipernowsky díj – másik 

jelölt hiányában – nem kerül kiadásra. 11/2020 számú határozatával az elnökség egyhangúlag 

jóváhagyta a díjazottak listáját azzal a módosítással, hogy Dr. Novothny Ferenc az 

Elektrotechnikai Nagydíjat kapja meg és a Zipernowsky díj nem kerül kiadásra. 
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Nyolcadik napirendi pont keretében arról döntött az Egyesületi Elnökség, hogy a 2020. évi 

díjak a Küldöttgyűlés elhalasztása miatt a Vándorgyűlésen kerüljenek-e átadásra. Mivel a 

Szervezeti és Működési Szabályzat azt mondja ki, hogy a Küldöttgyűlést meg kell tartani amint 

az lehetséges, így a díjak átadása is az eredeti rend szerint a majdan megtartandó 

Küldöttgyűlésen történik. 

Kilencedik napirendi pontban az Országos Elnök- Titkári Találkozó helyszínét véglegesítették 

a résztvevő elnökségi tagok. Veisz Imre ismertette a két szóba jöhető helyszín előnyeit és 

hátrányait. A hallottak alapján 12/2020 számú határozatával az elnökség egyhangúlag 

jóváhagyta, hogy a Varga Tanya Hotel-ben kerüljön megrendezésre az OET és felhatalmazta az 

irodát a helyszín lekötésére. 

Tizedik napirendi pontban Dr. Székely Csaba ismertette az SZB állásfoglalását, javaslatát az 

elkészült – igen nagy terjedelmű - Belső adatvédelmi és adatbiztonsági szabályzattal 

kapcsolatban. 

Az elnökség a GDPR szabályozási portfólió dokumentumait jelen állapotában elfogadja és 

egyetért abban, hogy a szabályozás pontosítását folytatni kell a titkárság, az adatvédelmi 

tisztségviselő, a szervezési bizottság és az adat-védelmi megbízott részvételével. 

A dokumentumot a MEE honlapján közzé kell tenni olyan módon, hogy azt a regisztrált tagok lát-

hassák. A dokumentumban lévő „Külső adatvédelmi tájékoztató”-t a MEE honlapján minden 

látogató számára hozzáférhetővé kell tenni. 

Egyebek napirendi pontban Nagy János felvetette, hogy a jubiláló tagokat nyakkendő helyett 

valami másfajta jelképes ajándékkal kellene jutalmazni. Mindenkinek egyezett a véleménye 

abban, hogy a nyakkendőt ki kell vezetni, de helyette mindenképpen célszerű meg emlékezni az 

évfordulókról oklevéllel vagy/és apró ajándékkal. Haddad Richárd jelezte, hogy a MARKOM 

dolgozik egy kapcsolatos javaslaton. Orlay Imre jelezte, hogy a banki átutalással kapcsolatos 

jogosultságokkal még mindig problémák van.  

Az online formában megtartott ülésről egységes volt a vélemény, hogy a jelenlegi helyzetben – 

áthidaló megoldásként - jól működik, de azért a személyes találkozást nem helyettesíti. 

 

2020. április 8. 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök  

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár  

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 


